



Xiaoyu Zhou

Beijing

+86 10 8516 4245
xiaoyu.zhou@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Intellectual property

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Zhou's practice focuses on patent law, including patent drafting, patent prosecution and invalidation, patent searches and other IP-related counseling. She specializes in technical fields such as semiconductors, integrated circuits, optoelectronics, communications technology, and artificial intelligence, among others. Ms. Zhou has extensive experience in providing legal services to both domestic and multinational clients.

Prior to joining Han Kun Law Offices in 2020, Ms. Zhou worked for seven years with a leading domestic IP law firm. In addition, she previously worked as an application engineer in an electronic design automation (EDA) company in Silicon Valley, USA, and also as a patent engineer in a machine vision company in Beijing, where she was responsible for patent strategy development, patent mining and portfolio planning, and litigation support.

EDUCATION

State University of New York at Buffalo, USA, master's degree (Electrical Engineering) (2008);
University of Electronic Science and Technology of China, bachelor's degree (Electrical Engineering) (2006).

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the PRC Patent Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



周晓雨

北京

+86 10 8516 4245
xiaoyu.zhou@hankunlaw.com

业务领域

- 知识产权

工作经历

周晓雨律师主要从事专利相关的法律事务，具有丰富的专利撰写、申请、无效和咨询经验，尤其擅长电学领域的专利申请和保护，包括半导体、集成电路、光电子技术、通信技术、人工智能等领域。她在为国内和跨国客户提供专利法律服务方面拥有丰富的经验。在 2020 年加入汉坤律师事务所之前，周晓雨律师曾在一家国内领先的知识产权代理机构工作 7 年。此外，还曾在美国硅谷一家集成电路设计自动化公司担任应用工程师，以及曾在北京一家机器视觉公司担任专利工程师，负责企业的专利策略制定、专利挖掘与布局、诉讼支持等工作。

教育背景

美国纽约州立大学布法罗分校（理学硕士，电子工程）（2008）；电子科技大学（工学学士，电子科学与技术）（2006）。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
中华人民共和国专利代理人执业资格

工作语言

中文、英文